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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2021. november 24. napján 12:30 

órakor megtartott soros nyílt üléséről. 
 

Jelen vannak bizottság részéről: 

 Szabó Rita bizottság elnöke 

 Baranyi Ildikó bizottsági tag 

 

 meghívottak részéről: 

 Lázár János  alpolgármester 

 Dr. Török Éva jegyző 

 Lázár Margit gazdálkodási csoport vezető 

 Bohrné Szűcs Mariann gazdálkodási ügyintéző 

 

 Igazoltan távol:    Faragó Dániel bizottsági tag 

 

 Jegyzőkönyvvezető: Lázár Renáta ügyintéző 
 

 

A bizottsági ülésre szóló meghívót a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete tartalmazza. 

A jelenléti ívet a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete tartalmazza. 

 

 

Szabó Rita bizottsági elnök sok szeretettel köszöntöm Jegyző Asszonyt, Alpolgármester 

Urat, Baranyi Ildikót, mint bizottsági tagot, valamint a jelenlévőket. Megállapítom, hogy a 

bizottságból 2 fő jelen van, így az határozatképes, 1 fő pedig betegség miatt van távol. 

Kérdezném, hogy az ülés napirendi pontjait, elfogadjuk-e? 

 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfo-

gadta a napirendet és az alábbi határozatot hozta: 

 

 

20/2021.(XI.24.) PB határozat 
 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság a 2021. novmber 24-i soros 

ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint határozza meg: 
 

 

Nyílt ülés keretében: 

 

1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2021. (… …) önkormányzati 

rendelete a költségvetésről szóló 1/2021 (II.15.) önkormányzati rendelet I. számú mó-

dosításáról 

2. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. évi munkaterv tervezete 

3. Az önkormányzat és intézmények 2022. évi programtervének elfogadása 

4. Beszámoló a Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi munkájáról 

5. Döntés Dóc Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési programjának, kocká-

zatelemzésének és időrendi táblájának jóváhagyásáról 
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Zárt ülésen: 

6. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének szándéknyilatkozata az Alfödvíz 

Zrt. és a Nemzeti Vízművek Zrt. közötti állami felelősségvállalás növelését biztosító 

Integrációs  Programban történő önkormányzati részvételről   

 

7. Döntés a Dóc, belterület 152/3 helyrajzi számú önkormányzati ingatlan értékesítésre 

kijelöléséről 
 

 

 

 

1. Napirendi pont 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2021. (… …) önkormány-

zati rendelete a költségvetésről szóló 1/2021 (II.15.) önkormányzati rendelet I. 

számú módosításáról 

Előadó: bizottsági elnök 
 

Szabó Rita elnök: megkérném Lázár Margót, hogy pár mondatban ismertesse a napirendi 

pontot. 

 

Lázár Margit gazd. csop. vez.: A 2021. évi költségvetési rendelet módosításának kereté-

ben a költségvetés elfogadása óta érkezett többlettámogatások bevételi és kiadási oldalon 

történő átvezetésére kerül sor, valamint a 2020. évi beszámoló elfogadása után realizáló-

dott zárszámadás eredményének a szintén rendelettel történő átmódosítását vezetjük most 

át, illetve a képviselőtestületi döntések során képződő telek eladás bevétele kerül beépítés-

re a költségvetési rendeletbe, valamint az iparűzési adó kiesésre kapott kiegészítő támoga-

tás rendeleten való átvezetését hajtjuk végre. Az eredetileg elfogadott költségvetési főösz-

szeghez képest most 128 millió 808 ezer forint növekedést dolgozunk bele a rendeletbe, 

így a költségvetés főösszege 296 millió 663 ezer 445 forintra változik. 

Szabó Rita bizottsági elnök: köszönjük szépen! Kérdezném a bizottság tagját, hogy kérdé-

se van-e a napirendi ponttal kapcsolatban? 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: az eladott telek az bel- vagy külterület? 

Lázár Margit gazd. csop. vez.: az eladott telek belterületen található. 

Kérdés, hozzászólás már nem érkezett. 

Szabó Rita bizottsági elnök: kérdezném a bizottságot, hogy önkormányzati rendelet módo-

sítását elfogadásra javasolja-e? 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal az 

alábbi döntést hozta: 

 

21/2021.(XI.24.) PB határozat 
 

Tárgy:  Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2021. (… …) önkormányzati rendelete a költségvetésről szóló 1/2021 (II.15.) 

önkormányzati rendelet I. számú módosításáról 
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H a t á r o z a t 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ellenőr-

ző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a „Dóc Községi Önkormányzat 

Képviselő-testületének …/2021. (… …) önkormányzati rendelete a 

költségvetésről szóló 1/2021 (II.15.) önkormányzati rendelet I. számú 

módosításáról” című előterjesztést, és azt elfogadásra javasolja a képvi-

selő-testületnek. 

 

 

 

2. Napirendi pont 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. évi munkaterv terveze-

te 
 

Szabó Rita bizottsági elnök a munkaterv tervezet kiküldésre került, a Szervezeti és Műkö-

dési Szabályzat szerint legalább 6 testületi ülést kell tartanunk, mely időpontja a munka-

tervbe fel van tüntetve. A tervezethez javaslatokat vártak, azonban a határidőig nem érke-

zett egy sem. A képviselő-testület évente egyszer előre meghirdetett közmeghallgatást tart, 

ezt egy februári ülésre lett beütemezve. 

Kérdezném a bizottság tagját, hogy van-e kérdése?   

 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: én a tavalyi évben adtam be munkaterveket, nem emlék-

szem rá, hogy miért nem voltak jók. 

 

Dr. Török Éva jegyző: azok nem napirendi pontok voltak, hanem javaslatok. Az, hogy 

egy utat felújítsunk, nem tudjuk napirendi pontként kezelni. 

 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: a fogalom nem volt tiszta. Azt szeretném kérni, hogy tisz-

tázzuk ilyenkor, hogy milyen javaslatokat várnak. Azért nem tettem javaslatot, mert nem 

volt egyértelmű számomra. 

Dr. Török Éva jegyző: amire tudunk egy előterjesztést készíteni és ahhoz egy döntési ja-

vaslatot. Van egy településtisztasági rendeletünk, és annak van egy olyan karaktere, amit 

úgy érez a képviselő, hogy azt ki lehetne egészíteni. Vagy arra tenni javaslatot, hogy a 

képviselő-testület alkosson valamiféle programot, koncepciót. 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: így már értem, a tavaly beadottak részemről inkább voltak 

fejleszétsi tervek.  

Dr. Török Éva jegyző: Azokat például a gazdasági programhoz lehet majd belerakni, ugye 

minden képviselőtestület megalkotja a ciklusra vonatkozó gazdasági programját, oda lehet 

majd javaslatokat tenni. 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: mikor van lehetőség ennek a programtervnek a módosításá-

ra, javaslatok bekérésére? 

Dr. Török Éva jegyző: a gazdasági program egy olyan időpontban került elfogadásra, 

amikor nem volt képviselő-testületi ülés, ezért azt már elfogadta akkor képviselő-testületi 

hatáskörbe a Polgármester. Van egy kész gazdasági program, azt kellene először megnézni, 

hogy ezt már érinti-e a tavalyi javaslatok közül valamelyik, hogy egy-egy ilyen ott rögzített 
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fejlesztési tervre rá lehet-e fűzni azokat a elképzeléseket, ötleteket, amelyek tavaly vagy 

idén megfogalmazódtak. 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: ha a gazdasági tervet áttekintem, és abban esetleg van mó-

dosítási vagy fejlesztési javaslatom, akkor bármikor tehetek erre javaslatot? 

Dr. Török Éva jegyző: a gazdasági fejlesztési programot, ami egy ciklusra szól, az új kép-

viselőtestületnek kell felülvizsgálnia, és módosítania, vagy egy újat elfogadnia. A képvise-

lő-testületből a képviselő tehet önálló képviselői indítványt a gazdasági program kiegészí-

tésre vagy fejlesztésére vonatkozóan. Ezt megtárgyalja a képviselő-testület, hogy ez a fej-

lesztés beilleszthető-e ebbe a ciklusba vagy sem? 

Szabó Rita bizottsági elnök: kérdezném a bizottságot, hogy van-e valakinek kérdése még? 

Kérdés, hozzászólás nem érkezett. 

Szabó Rita bizottsági elnök: kérdezném a bizottságot, hogy a határozati javaslatot elfoga-

dásra javasolja-e? 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal a hatá-

rozati javaslatot elfogadja.  

 
22/2021.(XI.24.) PB határozat  
 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. évi munkaterv tervezete 

 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a „Dóc Községi 

Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. évi munkaterv ter-

vezete” című előterjesztést és azt elfogadásra javasolja a képvi-

selő-testületnek. 

 

 

 

 

3. Napirendi pont 

Az önkormányzat és intézmények 2022. évi programtervének elfogadása 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: programtervek bekérésre kerültek, és itt úgy látom, hogy az 

Óvoda küldött tervet, illetve a Dóc Községi Önkormányzat tervezete látható. 

 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: csak az önkormányzati szervezetekre vonatkozott a program-

terv bekérése? 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: igen. 

 

Baranyi Ildikó bizottsági tag: ha meg tudjuk valósítani ezt a Bergendóciai Csodakertet jö-

vőre, akkor annak egy átadó ünnepséget be lehetne iktatni, hisz ugye az is az önkormányzat 

hatáskörébe tartozik.  
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Lázár Margit gazd. csop. vez.: igen, de jelen esetben csak azok az állandó rendezvények vannak 

itt felsorolva, amik egyébként minden évben belekerülnek a tervbe, de nyilván ettől eltérően még 

lehet színesíteni.  

 

Szabó Rita bizottsági elnök: kérdezném a bizottságot, hogy a határozati javaslatot elfoga-

dásra javasolja-e? 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal a hatá-

rozati javaslatot elfogadja.  

23/2021.(XI.24.) PB határozat  
 
Tárgy: Az önkormányzat és intézmények 2022. évi programtervének elfogadása 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a „Az önkor-

mányzat és intézmények 2022. évi programtervének elfogadása” 

című előterjesztést és azt elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek. 

 

 

 

 

4. Napirendi pont 

Beszámoló a Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi munkájáról 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: megkérném Jegyző Asszonyt, ismertesse a napirendi pontot. 

 

Dr. Török Éva jegyző: Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvénye előírja, 

hogy a jegyzőnek évente be kell számolni a képviselő-testületnek a hivatal tevékenységé-

ről, munkájáról. A két település illetékességi területét alkotó lakosságnak is készítjük 

egyébként ezt a beszámolót, hiszen ez minden alkalommal felkerül a honlapra, és el szok-

tam azt mondani a képviselő-testületeknek, hogy akinek sikerül átrágnia magát rajta, az 

azért valóban átfogó képet kap arról, hogy milyen hatáskörrel, milyen típusú feladatokat 

kell ellátnia egy közös önkormányzati hivatalnak, vagy akik nem közös önkormányzati hi-

vatalban vannak, a polgármesteri hivatalban. A beszámoló nem sokban tér el a megszokot-

taktól. Annyiban, hogy néhány szervezeti egységnél azért olvasható az, hogy a koronaví-

rus-járvány az egy picikét átszervezte az életét. Szeretném megköszönni minden kollé-

gámnak, munkatársamnak a hivatalban az elmúlt évi munkáját, és ajánlom figyelmébe a 

Bizottságnak és a képviselő-testületnek is a beszámolónkat. Köszönöm szépen. 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: köszönöm Jegyző Asszony! Kérdezném a bizottság tagját, 

hogy kérdése van-e a napirendi ponttal kapcsolatban? Ha nincs, elfogadásra javasoljuk a 

határozati javaslatot? 

 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal a hatá-

rozati javaslatot elfogadja.  

24/2021.(XI.24.) PB határozat  
 

Tárgy: Beszámoló a Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi munkájáról 
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Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a „Beszámoló a 

Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi munkájá-

ról” című előterjesztést és azt elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek. 

 

 

 

5. Napirendi pont 

Döntés Dóc Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési programjának, kocká-

zatelemzésének és időrendi táblájának jóváhagyásáról 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: Jegyző Asszonyt megkérném, hogy ehhez a napirendi pont-

hoz mondjon pár gondolatot. 

 

Dr. Török Éva jegyző: jogszabály írja elő, hogy el kell készíteni a belső ellenőrzésre vo-

natkozó anyagokat. Dóc a Szegedi Kistérség koordinációs központján keresztül látja el egy 

szakemberrel a belső ellenőrzési feladatokat. 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: kérdezném a bizottság tagját, hogy a határozati javaslatot el-

fogadásra javasoljuk-e? 

Megállapítom, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal a hatá-

rozati javaslatot elfogadja. 

24/2021.(XI.24.) PB határozat  
 
Tárgy: Döntés Dóc Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési programjának, koc-

kázatelemzésének és időrendi táblájának jóváhagyásáról 

 

 
Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a „Döntés Dóc 

Községi Önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzési programjá-

nak, kockázatelemzésének és időrendi táblájának jóváhagyásá-

ról” című előterjesztést és azt elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek. 

 

Szabó Rita bizottsági elnök: köszönöm a részvételt, a nyílt ülést 12 óra 53 perckor bezá-

rom, a bizottság zárt ülésen folytatja a munkát tovább. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Szabó Rita s.k. Baranyi Ildikó s.k. 

 bizottság elnöke bizottsági tag 

 


